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Kommunledningskontoret 
 

  
Till  Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 

  
  

Svar på motion- Utveckling av friluftsområdet Movalla 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
 
-att avslå del av motion som föreslår att cykelbanan söder om Movalla görs iordning. 
Motiveringen är att tekniska nämnden likställer cykelbanan med en skatepark d.v.s en 
kommunal aktivets plats. Tekniska nämnden har ingen avsikt att utveckla området utifrån 
motionärens intentioner eftersom det faller utanför tekniska nämndens ansvarsområde. 
 
-att ge bifall till del av motion som föreslår att utveckla Grönområdet söder om Movalla i 
Skillingaryd. Området finns utpekat som utvecklingsområde för natur och friluftsliv i förslag 
till ny översiktsplan. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Fullmäktige ledamot Tommy Ottosson (S) har inlämnat en motion daterad 2018-05-30 med 
förslaget:  
-att cykelbanan söder om Movalla görs i ordning så att fler, inte minst yngre kan använda den.  
-att kommunen arbetar för att ytterligare utveckla detta grönområde.  
 
Ärendet har remitterats till tekniska nämnden samt Kultur och fritidsnämnden under två 
tillfällen (2018 och 2023).  
 
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet 2020-01-27 till kommunstyrelsen för att avvakta  
översiktsplanearbetet. Översiktsplan för Vaggeryds kommun var ute för utställning 2023-08-
28 t.o.m. 2023-10-30. Översiktsplanen är inför antagande våren 2024. 

Ärende 
Bakgrund. Fullmäktige ledamot Tommy Ottosson (S) har inlämnat en motion daterad 2018-
05-30 med förslaget:  
 
-att cykelbanan söder om Movalla görs i ordning så att fler, inte minst yngre kan använda den.  
 
-att kommunen arbetar för att ytterligare utveckla detta grönområde. 
 
Kommunstyrelsen remitterade motionen till tekniska utskottet 2018- 09-13.  
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Tekniska utskottet föreslog 2018-10-16 kommunstyrelsen att inhämta kultur- och 
fritidsnämndens synpunkter för att besvara motionen. 
 
Kultur- och fritidsnämnden yttrade sig 2019-05-16 och ställer sig positiva till motionen och 
stödjer motionens förslag om att göra i ordning området. 
 
Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige 2019-12-16 att avslå motionen med 
motiveringen att området inte är lekplats idag och lyfta frågan i kommande dialogmöte för att 
möta den efterfrågan som finns idag, i området. 
 
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet 2020-01-27 till kommunstyrelsen för att avvakta  
översiktsplanearbetet.  
 
Översiktsplan för Vaggeryds kommun var ute för utställning 2023-08-28 t.o.m. 2023-10-30. 
Översiktsplanen är inför antagande våren 2024. 
 
Kommunstyrelsen återremitterar ärendet (oktober 2023) till Tekniska nämnden samt kultur- 
och fritidsnämnden för nytt yttrande för att säkerställa nämndernas aktuella syn på ärendet. 
 
Kultur- och fritidsnämnden yttrade sig 2023-12-13. Nämnden anser att det är angelägenhet att 
arbeta för att skapa förutsättningar för föreningen Movalla IPs vision 2030, samt att i det 
arbetet ta hänsyn till intentionerna i motionen.   
 
Tekniska nämnden yttrade sig 2023-11-21. Tekniska nämnden har ingen avsikt att utveckla 
området utifrån motionärens intentioner. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
 
Avslag till del av motionen gällande cykelbana ger inga ekonomiska konsekvenser för 
Vaggeryds kommun. Utveckling av grönområde Movalla innebär kostnader för tekniska 
kontoret (iordningställande av område, skötsel av natur/parkmark) utveckling av området kan 
även, beroende på åtgärder, innebära kostnader för kommunstyrelsen i det fall ändring av 
detaljplan krävs. Resurser att hantera motionen belastar kanslienheten, Tekniska kontoret 
samt kultur- och fritidsförvaltningen som handlägger och utreder motionen.  
 
Samråd 
Remissyttrande har hämtats in från tekniska nämnden samt Kultur och fritidsnämnden under 
två tillfällen (2018 och 2023). 
 
Politiska mål och hållbarhetsperspektiv 
Beslutet påverkar främst kommunfullmäktige mål 1, om hållbar samhällsutveckling och 
tillväxt. Området finns omnämnt som utvecklingsområde i förslag till Översiktsplan för 
Vaggeryds kommun, antagandehandling 2024. 
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Konsekvenser enligt FN barnkonvention kopplade till ärendet 
Ett negativt beslut för del av motionen bedöms inte innebära negativa konsekvenser för barn 
och ungdomars lekmiljöer eftersom det finns en väl fungerande lekplats i området.  
 
Förvaltningens helhetsbedömning är att kommunens utveckling av natur och friluftsområden 
gynnar invånare så väl som natur- och djurliv. Grönområdet fungerar idag som en viktig 
barriär mot E4:an. Omnämnt området ligger precis intill idrottsplats Movalla och i samband 
med vision om utveckling av Movalla området bör även detta grönområde utredas för att 
klargöra Movallas framtida behov eller som en kompletterande del av idrottsområdet.   
 
Gällande den omnämnda cykelbanan avser det en ”trafikplatsbana” på del av området, 
trafikbanan var aktivt för ca 30-40 år sedan och är ingen allmän lekplats idag. Området har 
idag växt igen och ersatts av en kommunal lekplats.  
 
Handlingar som medföljer ärendet: 
Motion Utveckling av friluftsområde movalla (KS 2018/205) 
Remissyttrande Tekniska nämnden, daterad 2023-11-21 
Remissyttrande Kultur och fritidsnämnden, daterad 2023-12-13 

Beslutet ska skickas till 
Motionären 
Kommunledningskontoret 
Tekniska kontoret 
Kultur- och fritidsförvaltningen 

 

Handläggare 
Hanna Grönlund,   Torbjörn Åkerblad 

Översiktsplanerare   Kanslichef/bitr. kommundirektör 
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